

BY-LAW NO. Z-14-44-20Z	ARRÊTÉ NO. Z-14-44-20Z
-------------------------------	-------------------------------

A by-law amending Zoning By-Law #Z-14-44 of the Town of Shediac	Un arrêté modifiant l'Arrêté de zonage #Z-14-44 de la Ville de Shediac
--	---

<p>The Council of the Town of Shediac under the authority vested in it by the <i>Community Planning Act</i>, S.N.B. 2017, c.19, enacts as follows:</p>	<p>En vertu des pouvoirs que lui confère la <i>Loi sur l'urbanisme</i>, L.N.-B. 2017, c.19, le conseil municipal de Shediac, édicte ce qui suit :</p>
--	---

<p>The Town of Shediac Zoning By-Law, being By-Law Number Z-14-44, enacted on the 28th day of April 2014 and filed in the Westmorland County Registry Office as Number 33795973 on May 23, 2014, is hereby amended as follows:</p>	<p>L'Arrêté de zonage de la Ville de Shediac, soit l'Arrêté Z-14-44, édicté le 28 avril 2014 et déposé au bureau d'enregistrement du comté de Westmorland sous le no. 33795973, le 23 mai 2014, est modifié comme suit :</p>
---	--

- | | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none"> - Section 36.7.1. with relation to billboard signs on Highways 15 and 11 is hereby repealed. | <ul style="list-style-type: none"> - L'article 36.7.1 en ce qui concerne les panneaux-réclames le long des autoroutes 15 et 11 est par la présente supprimé. |
|--|---|

<p>FIRST READING (by title) this 25th day of June, 2018.</p>	<p>PREMIÈRE LECTURE (par son titre) le 25^e jour de juin 2018.</p>
---	--

<p>SECOND READING (by title and in its Entirety) this 27th day of August, 2018.</p>	<p>DEUXIÈME LECTURE (par son titre et dans son intégralité) le 27^e jour d'août 2018.</p>
--	---

<p>THIRD READING (by title) and ENACTMENT this 27th day of August, 2018.</p>	<p>TROISIÈME LECTURE (par son titre) et ÉDICTION le 27^e jour d'août 2018.</p>
---	--

--	--

<p>I certify that this instrument is registered or filed in the <u>Westmorland</u> County Registry Office, New Brunswick</p> <p>J'atteste que cet instrument est enregistré ou déposé au bureau de l'enregistrement du comté de <u>Westmorland</u> Nouveau-Brunswick</p> <p>2018-10-19 15:17:10 38500188</p> <p>date/date time/heure number/numéro</p> <p> Registrar-Conservateur</p>	<p> Patricia Bourque-Chevarie Deputy Mayor / Maire suppléante</p> <p> Gilles Belleau, Clerk / Greffier</p>
--	--

Municipality / Municipalité: Town of Shediac / Ville de Shediac